
* معاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان گفت: ســاخت ورزشــگاه 
جدید در تهران را وزیر ورزش دنبال می کند اما به خاطر بحث تامین 
اعتبار راکد شده است. محمدشروین اســبقیان درباره ورزشگاهی 
که قرار بود در دوره مرحوم رئیســی در تهران ساخته شود و زاکانی 
شــهردار تهران هم گفت که در دستور کار قرار دارد، تاکید کرد: اگر 
زاکانی گفته، عمل می کند. شهرداری در طی سال های گذشته نسبت 
به موضوعات زیرساخت ها در ورزش اهتمام داشته و امیدواریم این با 
عنایت زاکانی انجام شود. هر چقدر سرانه ورزشی توسعه پیدا کند، 
ورزشــکاران و مردم در آن به فعالیت می پردازند. او در پاسخ به این 
پرسش که آیا پروژه ورزشــگاه جدید تهران منتفی شد؟ گفت: این 
موضوع را آقای دنیامالی دنبال می کند. بایــد در نهایت برای ادامه 
کار آن تصمیم گیری شود. بالاخره برای تامین اعتبارش در آن زمان 
بحث هایی بود که با توجه به اتفاقاتی که رخ داد، فعلا راکد شده است. 
یکی از آن مباحث، بحث تهاتر نفت بود. آن چیزی که مســلم است، 
نسبت به توسعه زیرســاخت ها با توجه به سبقه وزیر که در توسعه 
فضاهای ورزشــی اتفاق خوبی رقــم زد، او بی تفاوت به این موضوع 
نیست، اما باید تصمیم گیری در ســطح بالا اتفاق بیفتد و امیدوارم 

اتفاقات خوبی بیفتد.

خواندنی از ورزش 

یادی از شهید حسین غفاري نژاد
شهادت در عملیات آزادسازی با زبان روزه

شهيد حســين غفاري نژاد يکي از سربازان 
گمنام امام زمان)عج( و تنها فرزند پســر سردار 
ســرتيپ محمد غفاری نژاد معاون سابق امنيتی 
انتظامی استان خراســان رضوی، در 26 مرداد 
1389 در درگيــري با اشــرار در سيســتان و 
بلوچستان به درجه رفيع شهادت نايل آمد. وی 
در ماه مبارک رمضان سال 1389 و با زبان روزه، 
در جريان درگيری در عمليات آزادسازی گروگان 

از دســت اشرار و تروريست ها در زاهدان به شهادت رسيد. در وصيت نامه اين 
شهيد می خوانيم: يا علی بن موسی الرضا عليه السلام؛ من به شوق وصال شما و 
نوشيدن شهد شهادت بود که به اين منطقه از کشور آمدم تا در حد توان خود 
از منافقين و دشــمنان اين حکومت اسلامی که يقيناً همان حکومت حضرت 
بقيه الله است... صحبتی هم دارم با مسئولان نظام؛ و تمام کسانی که در حفظ 
اين انقلاب وظايفی را بر گردن گرفته اند. يادتان باشد ما هر چه داريم از جان 
فشانی شهدا داريم. پس يادشان را از خاطرتان نشوئيد، که آنها شاهد اعمال ما 
هستند. و آخرين حرف اين برادر کوچک شما اين است؛ در حفظ و نگهداری 
اين نظام بکوشــيد که به يقين می گويم: اين نظام تأييد شــده وجودِ مقدس 
حضرت بقيه الله)عج( اســت و اين کشور شيعه، خانه اوست. مبادا اجازه بدهيد 
که دشمنان خدشه ای به بدنه اين نظام وارد کنند. کسانی که به ولايت و امام 
اعتقاد ندارند، بر جنازه من حاضر نشــوند. در آخر اينکه سلام مرا هم به رهبر 

عزيزم آيت الله العظمی خامنه ای)روحی فداه( برسانيد.«

حدیث دشت عشق

سرویس ورزشی-
امروز در فوتبال ما »احترام« سخت بی معنا شده و از »حرمت نهادن« جز 
مشــتی تعارفات و حرف و ادای کليشه ای چيزی باقی نمانده است. سرنوشت 
»اعتماد« هم چيزی غير از اين نيست. آسمان فوتبال ايران را لايه های ضخيم 
ابرهای بی اعتمادی پوشــانده و همه بدون استثنا فکر می کنند سرشان کلاه 
می رود و به آنها خيانت می شــود. تاکيد می کنيــم و به جرات می گوييم که 
در ايــن باره »همه« اهالی فوتبال اين طور فکــر می کنند و برای همين همه 
چيــز- از برد و باخت ها گرفته تا قهرمانی هــا و پاداش ها و جزاها و...- معنای 
خود را از دســت داده و قلابی به نظر می رســد و اين تصور به وجود آمده که 
آنچه در فوتبال ايران و در مســتطيل ســبز اتفاق می افتد و يا مثلا در همين 
هفته گذشــته در مجمع انتخاباتی رخ داد و همچنين نقدهای کارشناسی و 
برنامه های ورزشی تلويزيون، از »پشــت پرده« يا »بالا« هدايت می شود و به 

اصطلاح »مهندسی شده« است و قابل اعتماد نيست.
از اکثر قريب به اتفاق اظهارات و مصاحبه عناصر مختلف فوتبال، هم بوی 
بی اعتمادی به مشام می رسد و هم اين نکته برداشت می شود که به فرد گوينده 
و تيم و شهر او اجحاف شده است. به عنوان مثال کافی است به مصاحبه يحيی 
گل محمدی، مربی فولاد خوزســتان بعد از بازی با ذوب آهن مراجعه کنيد که 
برای بررسی نتيجه اين ديدار خواهان ورود مقامات قضائی و مراکز امنيتی شده 
بود! يا به اظهارات تند محمد نوازی، مربی تيم استقلال بعد از شهرآورد تهران 
گوش دهيد که به شدت داوری فوتبال- و خاصه داوران آن بازی- را زير سؤال 
برده بود و يا به حرف های مديرعامل تراکتور تبريز توجه کنيد که به صراحت 
تاکيد دارد که قهرمانــی در ليگ، نه در زمين فوتبال و در جريان يک رقابت 
سالم و برگزاری يک ليگ پويا بلکه پشت پرده تعيين می شود و اين دوره قرار 

است تيمی که رئيس فدراسيون همشهری آن است، به قهرمانی برسد و...
اينها البته فقط چند نمونه اخير از اظهارات بی پرده و صريحی اســت که 
بعد از تحليل محتوای آن، اين نتيجه عايد خواننده و شــنونده می شود که در 
اين فوتبال همه چيز از پيش مشــخص شده اســت. در زبان و مرحله حرف، 
صحبت از برگزاری انتخابات برای تعيين رئيس فدراســيون می شود و کسانی 
کانديدا شده و قرار است رقابت کنند ولی در واقع قضيه اين است که اراده های 
پشت پرده تکليف رياســت فوتبال را مشخص می کند، نه آرا و افراد مستقل 
عضو مجمع. سرنوشــت ليگ و نتايج بازی ها در ميدان رقابت روشن نمی شود 
و مثلا در اين ليگ ديگر »شهرآورد« يا به قول فرنگی ها »دربی« معنای خود 
را از دست داده و... در اين فوتبال قهرمانی ها به دليل تلاش و زحمت و لياقت 
بيشتر تيم ها به دست نمی آيد و ساختگی و از پيش تعيين شده است. بنابراين 
فوتبال ايران اصالت و راســتی و در يک کلام »اعتبار« خود را از دست داده و 
فوتبالی که در آن احترام و حرمت معنای خود را از دســت بدهد و »اعتماد« 
در آن رنگ باخته باشــد و به جای تقويت دوســتی ها و تشديد همکاری ها و 
همدلی، همه به هم بدگمان باشند و بالاخره ليگ و تيم ملی و برد و باخت و 
قهرمانی و کارشناســی و مجمع و انتخابات و... »اعتبار« خود را از دست داده 

باشد، اصلا نباشد، بهتر است!
خلاصــه، اين وضعيت فوتبال و طرز تلقی و ذهنيت حاکم بر آن اســت، 
ذهنيتــی که همه اش هم توهم و بدبينی و... نيســت و قرائن و شــواهد زياد 
و غيرقابــل انکاری در دســت اســت و تقريبا همگان از آن اطــلاع دارند که 
اين ذهنيت را تقويــت و بی اعتباری و بی اعتمادی را تشــديد می کند. واقعا 
حيف اســت که فوتبال ايران با آن سابقه درخشــان و اين ظرفيت سرشار و 
استعداد و سرمايه های مادی و انسانی غنی به چنين حال و روزی دچار شود و 
اعتماد و احترام در آن کمرنگ شده و اعتبار آن به خاطر عملکردهای غلط و 

مديريت های غيرمسئولانه نزد خودی و بيگانه خدشه دار شود.

اعتماد کمرنگ در فوتبال

نکته  ورزشی

واقعا نظارتی روی برخی رشته ها 
وجود دارد؟!

سرویس ورزشی-
بازار رشــته های خشن و بعضا زيرزمينی در سايه غفلت مسئولان ورزش 
هر روز داغ تر از قبل می شود؛ رشته هايی که در آن شرط بندی نقش پررنگ و 
حياتی دارد و با اغفال جوانان سعی در کشاندن آنها به رينگ های مبارزه دارند. 
در اين رشته ها ورزشکارانی که به دنبال کسب درآمد و ثروت هستند مبارزات 
خشــن و نابرابری را تجربه می کنند و احتمال حضور برخی از اين رشته ها در 
بازی های آسيايی ناگويا يا هنرهای رزمی در رياض عربستان کم کم دارد تبديل 

به مجوزی برای فعاليت عادی آنها در ورزش کشورمان می شود. 
جدا از موضوع خشــونت و شرط بندی، تشــکيلات جهانی برخی از اين 
رشــته ها هم از گذشته موجب تامل بوده و مشخص نيست که آيا شرايط آنها 
امروز تغيير کرده اســت يا خير. به عنوان نمونه در رشته MMA آيمف يوسف 
بهتری رئيس پيشين فدراسيون انجمن های ورزشی های رزمی در مصاحبه ای 
که آذرماه 1402 داشت، عنوان کرد: مقر رشته MMA آيمف در کشور انگليس 
اســت و اين رشته کاملا اسرائيلی است! و يا رشته پانکريشن که بنا بر ادعای 
خبرگزاری فارس در ســال 1395 خاستگاه اصلی آن رژيم صهيونيستی است 
و متوليان و استادان اين رشته يهودی و از رژيم غاصب صهيونيستی هستند.

فعاليت بسياری از اين رشته ها يا انجمن ها زير نظر فدراسيون انجمن های 
ورزشی های رزمی اســت؛ هرچند که در کاراته هم ســبک ها و انجمن هايی 
هستند که بايد به فعاليت آنها با ديده ترديد نگريست. حالا پرسشی که مطرح 
می شود اين است که آيا واقعا نظارتی روی اين رشته ها يا انجمن ها وجود دارد 
و آقايان مسئول می دانند در دل باشگاه های ورزشی چه می گذرد؟ بالاتر از آن 
وظيفه نظارتی وزارت ورزش و جوانان چه بوده، زيرا پيش از اين دنيامالی وزير 
ورزش و جوانان مدعی شده بود که مسئوليت تمام بخش های ورزش با وزارت 

ورزش و جوانان است!

تمامدیدارهایهفتهبیستوسومبرگزارمیشوند
ســازمان ليگ فوتبال ايــران تأکيد کرد، کليه ديدارهای هفته بيست وســوم 

مسابقات فوتبال ليگ برتر باشگاه های کشور بدون وقفه برگزار خواهند شد.
با توجه به اينکه تيم ملی فوتبال کشــورمان در فيفادی آتی دو بازی حساس 
برابر امارات و ازبکســتان را پيش رو خواهد داشت و طبق برنامه سرمربی تيم ملی 
درصدد بود از دو روز قبل از فيفادی اردوی آماده سازی تيمش را برپا کند، به منظور 
اينکه اختلالی در روند برگزاری مســابقات ليگ و برنامه ريزی باشگاه های فوتبال 
کشور رخ ندهد با برگزاری کامل مسابقات هفته بيست وسوم ليگ برتر موافقت کرد.
به همين دليل ســازمان ليگ فوتبال ايران از امير قلعه نويی سرمربی تيم ملی 
فوتبال کشورمان و کادر فنی اش مراتب قدردانی خود را به عمل آورده و برای تيم 
ملی در دو ديدار حساس پيش رو آرزوی موفقيت می کند و اميدوار است سال نو با 
پيروزی و صعود مقتدرانه و زودهنگام تيم ملی به جام جهانی 2026 توأم شــده تا 

اين توفيق کام مردم فوتبالدوست کشورمان را شيرين کند.
واکنششجاعیدرخصوصاستعفاازاستقلال

یانایبرئیسیفدراسیونفوتبال؟
نايب رئيس فدراســيون فوتبال گفت: چيزی به جام ملت های آســيا نمانده و 

با تقويت نيروهايی که کنار خانم سليمانی گذاشته ايم تغييرات را ايجاد کرده ايم.
فريده شجاعی در مورد تغيير کادر فنی فوتبال زنان گفت: جلسه کميته فنی را 
داشتيم و در تيم هايی که نتيجه نمی گيرند اگر نياز به تغييرات باشد، ايجاد می شود. 
او در پاســخ به اين ســؤال که آيا سرمربی تيم ملی فوتســال زنان تغيير می کند، 
بيــان کرد: در اين مقطع تيم را تقويت کرده ايم و تيم به نوعی تمريناتش را انجام 
می دهد. از فروردين ماه هم به تورنمنت چهارجانبه تايلند اعزام می شود. چيزی به 
جام ملت های آسيا نمانده و با تقويت نيروهايی که کنار خانم سليمانی گذاشته ايم 

تغييرات را ايجاد کرده ايم. 
شجاعی در پاسخ به اين سؤال که شنيده شده بايد يا از هيئت رئيسه فدراسيون 
فوتبال اســتعفا بدهيد يا تيم اســتقلال کفت: فکر می کنم دو مبحث جداست و 
تعارض منافعی وجود ندارد. من شخصا تصميم نمی گيرم و منتظر تصميم مسئولان 
هســتم. من به هواداران استقلال احترام می گذارم که پس از سال ها توانسته اند در 
هيئت رئيسه يک خانم داشته باشــند و به رای اعضا مجمع فدراسيون هم احترام 
می گذارم.  او در پاسخ به اين سؤال که اگر مجبور به انتخاب يکی از پست ها شود، 
چه تصميم می گيرد، گفت: متاســفانه نمی توانــم الان تصميمم را بگويم. هر چه 

مسئولان برايم تصميم بگيرند همان را انجام می دهم.
مالکانشمسآذرقصدتیمداریندارند؟

در آستانه ديدار حســاس شــمس آذر مقابل هوادار، اخبار نگران کننده ای از 
قزوين به گوش می رسد؛ اخباری که مالکان شمس آذر آن را رد کرده اند.

شــمس آذر به دومين برد خود در نيم فصل دوم تحت هدايت مهدی رحمتی 
دســت يافت و تا حدودی شــرايط خود را در منطقه خطر سقوط به ليگ آزادگان 
بهبود بخشــيد. با اين حال اکنون اخبار نگران کننده ای از قزوين به گوش می رسد و 
گفته می شود مهرزاد نجفيان و داود پوراسماعيل به عنوان مالکان اين باشگاه تمايل 
به ادامه تيمداری ندارند و حمايت خود را از شــمس آذر قطع کرده اند. موضوعی که 
جو نگران کننده ای را در سطح هواداری اين استان و بازيکنان شکل داده است و اين 
استان که بعد از چند دهه بار ديگر توانسته بود به سطح اول فوتبال ايران برسد، اکنون 
در جو نااميدی کار را دنبال می کند.  در سوی مقابل اما مهرزاد نجفيان رياست هيئت 
مديره اين باشگاه با رد اين اخبار به ايسنا می گويد که »تاکنون 150 ميليارد تومان 
برای تيم هزينه کرده ايم و پرداختی ما به بازيکنان 55 درصد بوده است.« شمس آذر 
در اين فصل از رقابت ها با چهار مربی کار کرده، ابتدا با ســعيد دقيقی، ســپس رضا 

مهاجری و اکنون مهدی رحمتی هدايت اين تيم را برعهده داشته است.
واکنششهرداریآستارابهحکمسقوطبهدستهپایینتر

سرپرست تيم شهرداری آستارا اعلام کرد که اين باشگاه به حکم کميته اخلاق 
فدراسيون فوتبال بابت سقوط به ليگ دسته دوم اعتراض خواهد کرد.

تيم فوتبال شــهرداری آستارا در هفته بيست ودوم ليگ دسته اول فوتبال در 
شرايطی با نتيجه 7 بر يک مقابل پالايش نفت بندرعباس شکست خورد که چند 
بازيکن اين تيم در نيمه دوم، واکنشی به حملات پالايش نشان ندادند و شاگردان 
عبدالله ويســی، مانعی برای گلزنی مقابل خود نمی ديدند! اين مســئله سبب شد 
شائبه شرکت بازيکنان و مربيان تيم شهرداری در شرط بندی تقويت شود که اين 
موضوع با واکنش قاطع قاسم دهنوی و پورحنيفه، سرمربی و مديرعامل شهرداری 
آستارا همراه شد. دهنوی گفت که بازيکنان به دستور او در نيمه دوم بازی نکردند؛ 
چون می خواســتند به اشــتباهات داوری عليه تيم خود اعتراض کنند! مديرعامل 
باشگاه شهرداری آستارا اما عليه سرمربی تيم خود اظهار نظر کرد و در واکنش به 
ابقای دهنوی، از ســمت خود استعفا کرد. تيم شهرداری با حکم کميته اخلاق که 
ديروز در سايت فدراسيون فوتبال منتشر شده، به ليگ دسته دوم سقوط کرد. در 
اين راســتا با پورحنيفه مديرعامل شهرداری آستارا تماس گرفتيم که وی گفت از 
سمت خود استعفا کرده و دليلی ندارد در اين باره اظهار نظر کند. محمد آزادمرد 
سرپرست تيم شهرداری آستارا درباره اين حکم گفت: اين حکم هنوز قطعی نشده 
و حق اعتــراض داريم. اقدامات قانونی را انجام می دهيــم و به اين حکم اعتراض 
می کنيم. رأیِ اعلام شده قابل پذيرش نيست و اميدوارم سوءتفاهم برطرف شود. 

شهرداری آستارا با 8 امتياز در قعر جدول ليگ يک ايستاده و 14 امتياز با منطقه 
بقا فاصله دارد. حتی اگر ســقوط شهرداری با حکم کميته اخلاق را ناديده بگيريم، 
نماينده استان گيلان کار بسيار دشواری برای فرار از سقوط به ليگ دسته دوم دارد.

تصویب اهداف و راهبردهای کمیته ملی پارالمپیک 
برای سه رویداد 

سومین نشست شــورای عالی فنی کمیته ملی پارالمپیک به 
ریاست دکتر محمدرضا داورزنی برگزار شد.

ســومين نشســت شــورای عالی فنی کميته ملی پارالمپيک در محل 
اين کميته برگزار شــد. در اين نشســت غفور کارگــری رئيس کميته ملی 
پارالمپيک، محمدرضا داورزنی رئيس شــورای عالی فنی، نصراله ســجادی، 
ســيدمحمد پولادگــر نايب رئيس و مريــم کاظمی پور نايب رئيــس بانوان 
کميته ملی پارالمپيک، علی رغبتی، محمدرضا مظلومی رئيس فدراســيون 
ورزش های نابينايان و کم بينايان، سعيد سلگی معاون ورزش قهرمانی کميته 
ملی پارالمپيک و دبير شورا، علی اصغر  هادی زاده و ساره جوانمردی ملی پوش 

پرافتخار تيم پاراتيراندازی حضور داشتند.
 بررســی و مرور مصوبات نشست پيشــين در ابتدای اين نشست انجام 
شــد و در ادامه درخصوص اهداف و راهبردهای مــورد نظر برای بازی های 
پاراآســيايی جوانان 2025، بازی های پاراآســيايی ناگويا 2026 و بازی های 
پارالمپيک لس آنجلس 2028 بحث و تبادل نظر شــد و سپس مورد تصويب 
قرار گرفت. همچنين مقرر شد تا در نشست آتی پيرامون راهکارهای موفقيت 

در رشته پاراشنا بحث و تبادل نظر شود.

معرفی کادر فنی تیم های ملی ووشو 
فدراسیون ووشو اسامی کادر فنی تیم های ملی را هر دو بخش 

بانوان و آقایان اعلام کرد.
در احکامی جداگانه از ســوی امير صديقی رئيس فدراســيون ووشــو، 
ســرمربيان و مربيان تيم های ملی ايران در دو بخش زنان و مردان مشخص 
شدند. رامين موحدنيا به عنوان سرمربی تيم ملی ساندا مردان ايران منصوب 
شــد. حبيب بهمنی و حميدرضا لادور به عنوان مربی و همچنين محســن 
محمدســيفی نيز به عنوان مربی و ورزشکار در کنار موحدنيا حضور خواهد 
داشت. علی شيرآقايی به عنوان سرمربی تيم ملی ساندا جوانان منصوب شد و 
معين تقوی و حميد زرينی به عنوان مربی در کنار وی حضور خواهند داشت. 
در بخش تالو پســران، فرشــاد عربی و احســان پيغمبری به ترتيب هدايت 
تيم های ملی بزرگســالان و جوانان را برعهده گرفتند. در بخش بانوان، الهه 
منصوريان به عنوان ســرمربی تيم ملی ساندا حکم گرفت و محبوبه کريمی 

نيز به عنوان سرمربی تيم ملی تالو زنان منصوب شد.
همچنين حانيه رجبی و خديجه آزادپور به عنوان ســرمربيان تيم های 
ملی تالو و ســاندا جوانان و گروه های ســنی منصوب شدند. علی وطن خواه 
و حميدرضا پارســی مقدم به عنوان مربی اســتعدادياب و استعدادپرور تالو 
منصوب شــدند تا از ظرفيت های مســتعد در جهت رشــد و پــرورش تالو 
کشورمان استفاده شود. کادر فنی بزرگسالان برای مسابقات قهرمانی جهان 
در برزيل و کادر فنی جوانان برای مســابقات قهرمانی آسيا در چين معرفی 

شده اند.

اخبار کوتاه از فوتبال

ورزشی 

سرويس ورزشی-
وزیر ورزش و  جوانان گفــت: اصلی ترین بحث و 
توجه ما استفاده از هوش مصنوعی در حوزه قهرمانی 
اســت، چرا که به دنبال افزایش سبد مدالی ورزش 

ایران در میادین بین المللی هستیم. 
مراســم افتتاح اولين مرکز نوآوری و شــتابدهی هوش 
مصنوعی، متاورس و بلاکچيــن ورزش ايران )همتا( ديروز 
دوشنبه 20 اسفند 1403 در دانشگاه صنعتی شريف برگزار 
شد. اين مراسم با حضور احمد دنيامالی، وزير ورزش و جوانان، 
و حسين افشين، معاون علمی و فناوری رئيس جمهوری، در 
سالن آمفی تئاتر پژوهشکده علوم و فناوری های انرژی، آب و 
محيط زيست دانشگاه صنعتی شريف برگزار و در آن از هفت 

طرح نوآورانه و فناورانه ورزشی رونمايی شد.
در اين مراســم معاونان وزيــر ورزش، مهدی علی نژاد، 
دبيرکل کميته ملی المپيک و برخی از رئيسان فدراسيون های 
ورزشــی نيز حضور داشتند. همچنين رونمايی از دو رويداد 
اســتارتاپی و کتاب آينده نــگاری فناوری های ورزشــی از 
جمله محورهای اين مراســم بود. مرکز نوآوری و شتابدهی 
هوش مصنوعــی، متاورس و بلاکچيــن ورزش ايران اولين 
مرکز تخصصــی هوش مصنوعی برای تحقق اهداف فناورانه 
ورزش و پاســخ به نيازهای اين حوزه در ايران اســت که با 
حمايت وزارت ورزش و جوانــان و معاونت علمی و فناوری  
رياست جمهوری تشکيل شــد. در ادامه تفاهم نامه همکاری 
بيــن وزارت ورزش و معاونت علمی و فناوری  رئيس جمهور 
برای راه انــدازی اولين مرکز نوآوری هوش مصنوعی )همتا( 

امضا شد.
دنیامالی:امروزکاربزرگیانجامشد

احمد دنيامالی وزير ورزش و  جوانان در حاشــيه مراسم 
افتتاح اولين مرکز هوش مصنوعی ورزش کشور )همتا( که با 
همکاری معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنيان رياست 
جمهوری صورت گرفت، در جمع خبرنگاران گفت: ما امروز 
کار بزرگــی در حــوزه هوش مصنوعی بــا معاونت علمی و 

فناوری رياست جمهوری انجام می دهيم که شامل بخش های 
مختلفی است. اصلی ترين بحث و توجه ما به کارگيری هوش 
مصنوعی در حوزه قهرمانی است. اگر ما مباحث دانش بنيان 
را در ورزش قهرمانــی فعال کنيم، طبيعتا می توانيم ســبد 
مدالی کشــورمان را در بازی های قاره ای، جهانی و المپيک 

افزايش دهيم.
وزيــر ورزش و  جوانان با اشــاره به اســتفاده از هوش 
مصنوعــی در بخش های ديگــر ورزش ادامه داد: يکی ديگر 
از محاســن و مزايای اســتفاده از هوشمندسازی جلوگيری 
از آسيب هايی اســت که ما در ورزش حرفه ای با آن مواجه 
هستيم. به هر حال اين مزيت بزرگی است بتوانيم در حوزه 
ســلامت هم پيش قدم باشــيم و هزينه ها را در اين زمينه 

کاهش بدهيم.
وی بــا بيان اين کــه وزارت ورزش اعتبار ويژه ای برای 
به کارگيری از هوش مصنوعی در اين وزارتخانه در نظر گرفته 

است، توضيح داد: ما بايد يه کار مشترک عملياتی با معاونت 
علمی و فناوری رياســت جمهوری انجــام بدهيم، بنابراين 
نياز به ســرمايه مخصوص داريم. توليد داده در مبانی هوش 
مصنوعی دســتی نيســت و نياز به تجهيزات خاص خودش 
دارد. با توجه به اين موضــوع بودجه خوبی را برای اين کار 
در نظر گرفته ايم. مطمئنا در آينده نزديک، خبرهای خوبی 
از ورزش قهرمانی و همچنين حوزه جوانان به مردم خواهيم 

داد.
افشین:تاسیسمرکزهمتابههمتوزارتورزشبود

همچنين حســين افشــين، معاونت علمی، فناوری و  
اقتصاد دانش بنيان رئيس جمهور نيز پاســخگوی ســؤالات 
خبرنگاران بود و از شرايط همکاری با وزارت ورزش و  جوانان 
گفت: به واقع بايد بگويم تاسيس مرکز همتا به همت وزارت 
ورزش و شــخص وزير بود و  حقيقتا ما داريم پشــت وزارت 
ورزش حرکت می کنيم. معاونت علمی رياســت جمهوری از 

اول دولت چهاردهم برای استفاده از هوش مصنوعی در تمام 
حوزه هــا برنامه ريزی جدی انجــام داده که ورزش هم از آن 
مســتثنی نبوده است. در حال حاضر مشغول پيگيری علوم 
داده و دانش در حوزه ورزش هستيم. تجهيزاتی را نياز داريم 
که به داده های لازم برســيم. ما ابتــدا بايد به هوش تجاری 
برســيم و بعد از آن از هوش مصنوعی استفاه کنيم. استفاده 
از هوش مصنوعی مستلزم تقويت علوم داده است. وقتی اين 
کار را انجام داديم ارتباطات بين دانشگاه های فنی و ورزشی 

برقرار خواهد شد.
وی در واکنش به اين که چرا ورزش کشتی را به عنوان 
اولين رشــته در بحث هوشمندسازی انتخاب کرديد، عنوان 
کرد: به هر حال کشتی ورزش اول و مدال آور ايرانی هاست و 
مردم ما کشتی را خيلی دوست دارند. ما فدراسيون کشتی را 
تجهيز کرديم، تا بتوانيم داده ها را از کشتی گيران بگيريم که 
قابليت آناليز داشته باشند. فکر می کنم اواخر ارديبهشت ماه 
دومين مرکز هوش مصنوعی ورزشی را هم بتوانيم راه اندازی 
کنيم. مــا آمادگی اين را داريم به فدراســيون های مختلف 
خدمات بدهيم. در حال حاضر فدراســيون وزنه برداری هم 
از اين بحث استقبال کرده است. همين نگاه مثبت يک نوع 

تحول برای ما است و بايد آن را به فال نيک گرفت.
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنيان رئيس جمهور 
با اعتقاد به اين که اگر با هم همدل شويم، می توانيم عقب 
گردی که کشــور در بحث هوش مصنوعی داشته، جبران 
کنيم، خاطر نشــان کرد: شايد ما سه سال پيش بايد اين 
کار می کرديم، انشــاءالله بتوانيم اين اختلاف سطح کمی 
که با دنيا در به کارگيری از دانش هوشمندســازی داريم، 
جبــران کنيم. صنعت هوش مصنوعی حوزه گســترده ای 
اســت ما علاوه بر حوزه قهرمانی می توانيم کارهای مهمی 
در بحث تمرين، اســتعداديابی، تکنيک، آسيب، داوری و 
کوچينگ انجام بدهيم. يقينا با قرابتی که بين ما و وزارت 
ورزش وجــود دارد، اتفاقات خوبــی را در ورزش و جوانان 

رقم خواهيم زد.

اولین مرکز نوآوری و شتابدهی هوش مصنوعی افتتاح شد

اعتبارویژهوزارتخانهبرایهوشمندسازیورزش
دنیامالی:اولویت،استفادهازهوشمصنوعیدربخشقهرمانیاست

با اعلام فدراســیون جهانی تنیس روی میز فدراسیون ایران در رتبه چهارم میزان تعداد داوران بین المللی در سطح دنیا 
می باشد.

طبق اعلام فدراســيون جهانی تنيس روی ميز ITTF رتبه های اول تا هشــتم کشورهای دنيا از نظر تعداد داوران بين المللی اعلام شد و 
کشور ايران با داشتن 67 داور در جايگاه چهارم اين رتبه بندی قرار گرفت. در اين رتبه بندی چين با 200 داور در جايگاه نخست، کره جنوبی 

با 152 داور در جايگاه دوم و ژاپن با 81 داور بين المللی مکان سوم اين رده بندی را به خود اختصاص داده اند.
همچنين در اين رتبه بندی ايران بالاتر از کشــورهای آلمان، مصر، فرانســه و چين تايپه قرار گرفته اســت. شايان ذکر است از 67 داور 

بين المللی ايرانی مورد تأييد فدراسيون جهانی، 53 نفر خانم و 14 نفر آقا در ليست ديده می شود.

ایران چهارمین کشور دنیا در داوری تنیس روی میز 

دبیرکل کمیته ملی المپیک گفت هیچ برنامه ای برای حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال 
نداشت.

مهدی علی نژاد درباره وضعيت نگران کننده برخی از رشته ها برای بازی های آسيايی با توجه به اينکه در 
قهرمانی آسيا هم مدال نمی گيرند يا شمشيربازی که به چين و ژاپن و کره می بازد، گفت: ما در بازی های 
آســيايی  هانگژو 13 مدال گرفتيم و افت داشتيم. برخی رشته ها مدال طلا نداشتند. اين بايد بررسی شود. 
ســتاد بازی های آســيايی آغاز به کار می کند و روی تک تک رشته ها نظارت می کنيم تا حضور موفقی در 

بازی های آسيايی داشته باشيم. 
علی نژاد درباره بلاتکليفی تيم فوتبال اميد و مشخص نشدن کادر فنی آن گفت: در ستاد عالی بازی ها 
که با همه فدراســيون ها جلســه می گذاريم با فدراسيون فوتبال جلســه خواهيم گذاشت و با آقای تاج و 
همکارانــش صحبت خواهيم کرد. انتخاب کادر فنی نه تنها در فوتبال بلکه در همه رشــته ها برعهده خود 
فدراسيون هاست. او در پاسخ به اين پرسش که برای حضور در انتخابات فدراسيون فوتبال برنامه ای داشت 
يا خير گفت: هيچ برنامه ای برای انتخابات فدراسيون فوتبال نداشتم و جامعه فوتبال نفرات خوبی داشت که 

بخواهند برای رياست فدراسيون تلاش کنند.
دبيــرکل کميته ملی المپيک درباره رويکرد اين کميته برای حضــور در رويدادهای مختلف از جمله 
بازی های آسيايی گفت: درباره بازی های آسيايی و ديگر رويدادها رويکرد ما اعزام کيفی است. حالا در برخی 
از رشته ها ممکن است ملاحظاتی را داشته باشيم. آقای وزير هم همين نظر را دارد که رويکرد کيفی سازی 

باشد. البته در مورد بانوان شرايط فرق می کند و لزوما مدال آوری خيلی ممکن است در اولويت نباشد.

علی نژاد: رویکرد ورزش
معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت ورزش و جوانان واریز بودجه به فدراسیون های ورزشی را تشریح کرد. اعزام کیفی به بازی های آسیایی است

مناف  هاشمی در تازه ترين صحبت های خود اظهار داشت: سال آينده دو رويداد داريم و با همدلی کميته ملی المپيک اميدوارم بهترين 
نتيجه را بگيريم. دولت ابزار لازم را فراهم کرده و پيش بينی اعتباری انجام شــده اســت. بازی های کشورهای اسلامی در عربستان و جوانان 
آسيا در بحرين را داريم و مقدمات کار را آماده کرديم و اين بازی ها مقدمه ای برای حضور در بازی های آسيايی ناگوياست و اميدوارم جايگاه 
هفتم قبلی را ارتقا دهيم. معاون توسعه مديريت و منابع وزارت ورزش درباره پرداخت بودجه به فدراسيون ها هم گفت: يک مرحله پرداخت 
را ديروز انجام داديم و يک مرحله پرداخت را هم 15 روز پيش انجام داديم و تلاش می کنيم به برخی فدراســيون ها تا پايان اســفند دوباره 
کمک کنيم. 96 درصد بودجه دولت از رديف اصلی تخصيص داده شده و ما هم سعی می کنيم همان 96 درصد را به فدراسيون ها پرداخت 

کنيم. از رديف های نفت و بند ب تبصره 13 متناسب با تخصيص دولت که 13 درصد است نيز به فدراسيون ها پرداختی خواهيم داشت.

هاشمی: ۲ مرحله پرداختی به فدراسیون ها داشتیم 

صفحه 9
سه شنبه ۲۱ اسفند ۱۴۰۳
۱۰ رمضان ۱۴۴۶ - شماره ۲۳۸۱۷

آگهی تغییرات شرکت تعاونی توسعه اعتباری آتی 
به شناسه ملی ۱۰5۳۰۰۰۶۲۳5 و به شماره ثبت ۱5

به اســتناد صورتجلســه هيئت تصفيه / مدير تصفيه مورخ 1403/03/19 ومجوز شماره 
032/15/52373 مورخ 1403/04/11 اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان تهران 
تصميمات ذيل اتخاذ شد * آقای حسن عدل خواه 0046032649 به سمت رئيس هيئت 
تصفيه و آقای ســيدعلی آقاميری0385182481 به ســمت نائب رئيس و آقای عليرضا 
ســنگانه1239888491 به سمت منشــی هيئت تصفيه انتخاب شدند. * کليه اسناد  و  
اوراق مالی و بهادار،اسناد  تجاری و تعهدآور،  قراردادها و اقامه و دفاع  دعاوی  اعم از حقوقی 
و کيفری و انتخاب وکلاء دادگســتری بــا اختيارات کامل راجع به امرحل و فصل دعاوی، 
دادرسی، داوری با حق صلح و ســازش در تمامی مراحل دادرسی  و  در کليه مراجع قانونی 
و قضائــی و اداری با امضاء مجتمع رئيس هيئت تصفيه و يک نفر از اعضاءآقای  ســيدعلی 
آقاميری و    در غياب ايشــان آقای عليرضا سنگانه  همراه با مهر شرکت  معتبر است و مکاتبات 

اداری  و نامه های عادی با امضاء منفرد رئيس هيئت تصفيه معتبر می باشد. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان فارس- مرجع ثبت شرکت ها 
و مؤسسات غیرتجاری زرین دشت )۱۸9۶۰۲۴(

آگهی مزایده عمومی واگذاری زراعت در زمین کشاورزی
جهاد دانشگاهی واحد استان مازندران در نظر دارد يک قطعه زمين کشاورزی به مساحت حدود 

13 هکتار را در اراضی چپکرود جويبار از طريق مزايده بابت زراعت در سال 1404 واگذار نمايد.
متقاضيان می توانند تا پايان وقت اداری روز شــنبه 1403/12/25 پيشــنهاد کتبی خود را در پاکتی 
در بسته به دفتر جهاد دانشگاهی استان مازندران واقع در خ امير مازندرانی- روبروی بيمارستان امام 

خمينی )ره(- ساختمان جهاد دانشگاهی- دفتر حوزه رياست ارسال نمايند.
آدرس زمین: شهرستان جويبار- چپکرود- اراضی سايت 80 هکتاری جهاد دانشگاهی مازندران

شماره تماس جهت هماهنگی و بازدید: 09112538356 آقای رضايی

قرارداد واگذاری شماره 90/1841 مورخ 1390/3/4 
مربوط به پلاک 145 بلوک سایت کارگاهی واقع در شهر 
بهارستان بنام شرکت هناردارو مفقود گردیده و از درجه 

اعتبار ساقط می باشد.

سند کمپانی و برگ سبز سواری هاچ بک پژو 206 مدل 1389 
به رنگ خاکستری متالیک به شماره موتور 14189067349 
و شماره شاسی NAAP03ED5BJ478708 به شماره 
انتظامی 464 ل 32 ایران 54 به نام مهدی سیاه زاده هنزایی 
درجه  از  و  گردیده  مفقود   4420527651 کدملی  به 

اعتبار ساقط می باشد.

آگهی تجدید مناقصه عمومی دومرحله ای
نوبت دوم

مرکز بهینه سازی، نوسازی و ســاخت قطعات نزاجا در نظر دارد 
 درخصوص خرید تعداد 2 دستگاه تولید سیم خاردار تبری )برابر پیوست فنی مناقصه( 
از توانمندی شرکت ها و پیمانکاران استفاده نماید. به همین منظور از متقاضیان 
دعوت به عمــل می آید از تاریخ 1403/12/20 لغایت مورخه 1403/12/25 با 
در دســت داشتن مدارک مشروحه ذیل به آدرس زیر مراجعه و برگ شرایط و 

پیوست فنی مربوط را اخذ نمایند.
1- فیش واریزی به مبلغ 1/000/000 ریال به حساب شماره 6158800198805 

به نام عواید غیرقابل برداشت نزد بانک سپه )بابت هزینه اسناد مناقصه(
2- ارائه معرفی نامه کتبی با مهر و امضای شرکت

آدرس: تهران اتوبان فتح- ســه راه شــهریار- مرکز بهینه سازی، نوسازی و 
ساخت قطعات نزاجا

شماره تلفن: 09911105239 - 09120263921

ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اختصاصی موضوع  آگهی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی برابر ماده ۳ 

و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف
برابر آرا صادره هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر 

در واحد ثبتی تصرفات مالکانه بلامعارض
ملی  کد  و   30861 شناسنامه  شماره  به  مقیسه  هادی  آقای  تقاضای   1402114412001000781 کلاسه   -1
0079687822 صادره از تهران فرزند محمد صادق در سه  و نیم دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه باغ 2- کلاسه 
1402114412001000402 تقاضای آقای محمدصادق مقیسه به شماره شناسنامه 11 و کد ملی 0794493939 
صادره از سبزوار فرزند احمد در یک دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه باغ 3- کلاسه 1402114412001000842 
تقاضای آقای محمد مقیسه به شماره شناسنامه و کد ملی 0440784824 صادره از تهران فرزند محمدصادق در 
نیم دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه باغ 4- کلاسه 1402114412001000812 تقاضای خانم فرشته ارژنگ به 
شماره شناسنامه 24275 و کد ملی 2120242488 صادره از گرگان فرزند جبرائیل در یک دانگ مشاع از ششدانگ 
اراضی قریه سرکلاته  از پلاک شماره 29- اصلی واقع در  باغ بمساحت کل عرصه: 9870 مترمربع  یک قطعه 
کفشگیری بخش دو حوزه ثبت گرگان طبق رای صادره حکایت از انتقال از مالک رسمی به متقاضیان دارد. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله پانزده روز آگهی می شود از این رو اشخاصی که نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی بمدت دو ماه اعتراض خود را با 
ذکر شماره پرونده به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض به مرجع ثبتی، 

دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح قضائی تقدیم نماید.       شناسه آگهی: 1887198
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/12/06      تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/21

مهدی شاه مهری
سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک گرگان

در اجرای ماده 73 قانون آيين دادرسی مدنی بدينوسيله اعلام می گردد: 
پرونــده اتهامی خانم ســيده معصومه ســادات مجلــل در هيات بدوی 
رسيدگی به تخلفات اداری کارمندان دانشگاه علوم پزشکی گيلان تحت 
بررسی می باشد. بدين وســيله به نامبرده ابلاغ می گردد ظرف مدت 30 
روز از تاريخ صدور اين آگهی جهت ادای توضيحات در ســاعات اداری به 
دفتر اين هيات: واقع در اســتان گيلان- رشت- خيابان نامجو- چهارراه 

پرستار- جنب بسيج جامعه پزشکی مراجعه نمايند.
رئیس هیئت بدوی رسیدگی به تخلفات اداری کارمندان
 دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشت درمانی گیلان

» آگهی ابلاغ « 
دانشگاه علوم پزشکي

 و خدمات بهداشتي درماني گيلان
هيئت بدوي رسيدگي 

به تخلفات اداري کارمندان

در اجرای ماده 73 قانون آيين دادرسی مدنی بدينوسيله اعلام می گردد: 
پرونده اتهامی خانم آسيه ســيرت شهرستانی در هيات بدوی رسيدگی 
به تخلفات اداری کارمندان دانشــگاه علوم پزشکی گيلان تحت بررسی 
می باشــد. بدين وســيله به نامبرده ابلاغ می گردد ظرف مدت 30 روز از 
تاريخ صدور اين آگهی جهت ادای توضيحات در ســاعات اداری به دفتر 
اين هيات: واقع در استان گيلان- رشت- خيابان نامجو- چهارراه پرستار- 

جنب بسيج جامعه پزشکی مراجعه نمايند.
رئیس هیئت بدوی رسیدگی به تخلفات اداری کارمندان
 دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشت درمانی گیلان

» آگهی ابلاغ « 
دانشگاه علوم پزشکي

 و خدمات بهداشتي درماني گيلان
هيئت بدوي رسيدگي 

به تخلفات اداري کارمندان

شرکت پروتئین گستر سینا در نظر دارد دو دستگاه دیزل ژنراتور نو 
 c1250d5p با توان 1250 کاواکوپل فابریک مدل cummins با برند
 ،stamford :الترناتور cammins:kta50g3 با مشخصات موتور 
شرایط  واجد  متقاضیان  کلیه  از  لذا  نماید.  خریداری  مناقصه  ازطریق 
ساعت   1403/12/30 تاریخ  تا   1403/12/21 تاریخ  از  می شود  دعوت 
به  پیشنهادات  تحویل  و  مناقصه  در  شرکت  اسناد  دریافت  جهت   16
شهریور  طارمی)17  خیابان  سرحدی،  هاشم  خیابان  شادآباد،  آدرس: 
 سابق، پلاک 361( مراجعه و یا با شماره تلفن ذیل تماس حاصل نمایند. 

دفتر تهران: 021-66817210

    آگهی 
مناقصه عمومی

نوبت دوم

دیدار برگشت مرحله یک چهارم نهائی لیگ قهرمانان ســطح دو آسیا بین دو تیم تراکتور ایران و التعاون 
عربستان امشب از ساعت 23:30 در عربستان برگزار می شود.

تيم تراکتور در بازی رفت در تبريز همه کاری کرد جز گل زدن! بيش از 6 موقعيت مسلم گلزنی از دست رفت و درخشش 
عبدالقدوس عطيه دروازه بان فرز و چابک حريف دروازه را بسته نگه داشت و يک بار هم که توپ از دروازه بان گذشت به ديرک 
دروازه خورد! به اين ترتيب قرمزپوشــان تبريزی با بدشانســی کامل به تساوی بدون گل رضايت دادند و حالا در خانه حريف 

بايد پيروز شوند تا صعود کنند.
تراکتور ايران از هر نظر برتر از حريف ســعودی خود است. تراکتور بازيکنانی با کيفيت تر، جنگنده تر و دونده تر از التعاون 
دارد و از نظر تاکتيک هم تيمی سرتر از حريف است. تراکتور صدرنشين ليگ برتر کشورمان است و التعاون تيم رده هشتمی 
جدول ليگ عربســتان، با اين حال در فوتبال همواره بايد به حريف احترام گذاشــت و دست کمش نگرفت تا دچار غافلگيری 

نشويد، مثل بازی رفت که هرچی تراکتوری ها زدند به در بسته خورد!
تراکتور از جمله مدعيان اصلی قهرمانی اين جام اســت و برای برد و صعود به نيمه نهائی به عربســتان سفر کرده است. 
برنده اين مسابقه در مرحله بعد با برنده شارجه و شباب الاهلی امارات بازی خواهد کرد. مسير قرمزپوشان ايران تا فينال خيلی 
دشوار به نظر نمی رسد به شرطی که بازيکنان تراکتور قدر موقعيت های گل خود را بيشتر بدانند و در زدن ضربات آخر دقت 

بيشتری داشته باشند.
مسابقه تراکتور در هفته بيست و دوم ليگ برتر لغو شد تا اين تيم با آسودگی خيال راهی عربستان شود اما التعاون شنبه 
شب در ليگ عربستان مقابل ضماک بازی کرد و 3 بر صفر پيروز شد و حالا بازيکنانش خسته تر از تراکتوری ها هستند. سحرگاه 
فردا همه فوتبالدوســتان ايرانی فارغ از هر رنگی اميدوارند تراکتور در عربســتان پيروز شود و به مرحله بعدی صعود کند زيرا 

موفقيت تراکتور در واقع موفقيت فوتبال باشگاهی کشورمان است.

دیدار برگشت مرحله یک چهارم نهائی لیگ قهرمانان سطح دو آسیا

التعاون- تراکتور؛ جشن صعود سحرگاهی قرمزپوشان ایرانی

ضربه آزاد


